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Vůbec se lidem nedivím, že se bouří, 
říká starosta Pavel Buzek
Počátkem března se doslova rychlostí blesku rozšířila zpráva, že vláda schválila zahájení přípravy projektu 
na výstavbu Strategického podnikatelského parku na polích mezi Dolní Lutyní a Věřňovicemi. Co na to obec? 
Starosta Pavel Buzek státu zazlívá, že obec o tomto záměru spravil až těsně před zveřejněním informace  
a dalšími stále poměrně dost šetří. „Většina informací, které máme k dispozici, je z médií. Společně se sta-
rosty Bohumína a Dětmarovic se snažíme dozvědět něco více od zástupců ministerstva průmyslu a obchodu  
a vládní agentury CzechInvest, jejíž zástupci jsou s průběhem jednání s potenciálními investory obeznámeni,“ 
říká starosta.

Pane starosto, víte alespoň, co by 
v místě mohlo vzniknout? 
Podle toho, co se říká, tak velká továr-
na na výboru baterií. Neoficiálně jsem 
slyšel názvy mnoha firem, ale konkrét-
ní firmu neznám a opravdu netuším. 

Podle toho, co se objevuje v médi-
ích, je skutečně celá věc obestřena 
tajemstvím, ale lze pozorovat tlak 
státu na to, aby se tato zóna inves-
torovi nabídla. Zastupitelé Morav-
skoslezského kraje dokonce schvá-
lili zahájení zjišťovacího řízení, jehož 
výsledkem má být odpověď na to, 
zda je možné v tomto prostoru ta-
kovouto zónu skutečně vybudo-
vat. Argumentem je mimo jiné až 
sedm tisíc pracovních míst, která 
by zde byla k dispozici. Jak to vidíte  
Vy?
Já nadšení zástupců státu a kraje 
opravdu nesdílím. Co by to znamenalo 
pro obec, její obyvatele a také přírodu 
si už ti, co to prosazují, neuvědomují. 
Pokud by totiž v katastru obce prů-
myslová zóna skutečně vyrostla, bude 
její část Věřňovice za 20 let ze tří stran 
obklíčena dálnicí, železnicí a průmys-
lovými stavbami. 

Jak je možné, že stát najednou „ob-
jevil“ pozemky v Dolní Lutyni, kte-
ré chce nechat zastavět, když před 
zhruba 18 lety, když se rozhod-
lo o stavbě automobilky Hyundai 
v Nošovicích, se řeklo, že už tady 
nikdy průmyslová zóna nevznikne. 
Stát tehdy dokonce uzavřel dohodu 
s ekologickými organizacemi, čímž 
toto vlastně slíbil. A najednou je 
všechno jinak...
Máte pravdu, moc to nechápu. Zeptej-
te se, prosím, na kraji. 

A jsme u toho. Pozemky u Věřňovic, 
o kterých je řeč, jsou zčásti v oblasti 
biokoridoru Niva Olše, jsou v blíz-
kosti chráněné ptačí oblasti, navíc 
je tato oblast v záplavovém území, 
takže stavět tady asi jen tak nepů-
jde…
Je to tak, doposud nám všichni tvrdili, 
že tady stavět nelze. 

V podstatě ještě v ten den, kdy se 
informace o záměrech státu ob-
jevila ve Věřňovicích, sepsali oby-
vatelé Věřňovic petici, pod níž 
denně přibývají desítky podpisů. 
Jakou relevanci má taková petice?  
Může takto projevená vůle obča-
nů zabránit plánům státu? Nebo ji-
nak, jakou jinou možnost mají lidé 
bránit se vzniku průmyslové zóny?  

Mohlo by něco změnit třeba refe-
rendum? 
Samozřejmě o tom vím a vůbec se ne-
divím, občané mají plné právo vyjádřit 
svůj názor nejen prostřednictvím pe-
tice, ale i místního referenda. Na prv-
ním jednání v Neradu jsem byl, lidem 
jsem řekl, co jsem v té chvíli o celé věci 
věděl. Petice i místní referendum mají 
určitě velký význam, přiznám se, že 
nevím, jak můžeme zabránit plánům 
státu a kraje.

Jaký očekáváte další vývoj?
Osobně si myslím, že věci naberou 
rychlý spád, dnes je úterý 12. března, 
a zítra může být všechno jinak. Hlavně 
ať brzy padne rozhodnutí, my to urči-
tě nevzdáme. 
 (red)
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V nádherně vyzdobeném sále kulturního domu se konal 
v pátek 9. února tradiční ples Místní skupiny Polského 

svazu kulturně-osvětového svazu (PZKO) Dolní Lutyně, 
tentokrát ve středověkém stylu. K tanci a poslechu hrála 
kapela Smolaři. Organizátoři připravili pro hosty tradiční 
polonézu, květiny a kotiliony, tombolu, zákusky a večeři.  

O skvělou atmosféru v průběhu večera se postarala sku-
pina Tartas z České Třebové, která existuje 30 let a věnuje 
se období vrcholného středověku. Na plese se toto Spo-
lečenství šermu a ohně Tartas představilo s ukázkou do-
bových tanců, šermířskými příběhy, taneční a žonglérskou 
světelnou show v kombinaci s prvky černého divadla a vy-
užitím nejmodernějších led pomůcek, jako jsou svítící kříd-
la, světelné vějíře, tyče a biče, které dokážou měnit barvu.

S nápadem ukázat vystoupení šermířské skupiny z Čes-
ké Třebové na plese PZKO v místním kulturním domě 
přišla pravidelná návštěvnice našich plesů, paní Kateřina 
pocházející z Dolní Lutyně, společně se svým manželem, 
dlouholetým historickým šermířem Tartasu. Všem orga-
nizátorům se tato myšlenka zalíbila, a tak už od podzimu 
loňského roku začali naplno organizovat ples 2024 ve stře-
dověkém stylu.

Chtěla bych poděkovat sponzorům i soukromým dár-
cům za ceny do tomboly a také všem, kteří se na organiza-
ci a přípravách našeho plesu podíleli. Velké díky patří také 
členům skupiny Tartas, kteří vážili mnohdy cestu přes 200 
km dlouhou, za skvělou show, kterou si pro nás připravili. 
Moc děkuji, že jste tu s námi byli.

  Maria Sztwiertnia

Tartas vystoupili na plese PZKO

Ocenění dárců krve 

Dne 25. listopadu 2023 se můj otec zúčastnil slavnost-
ního shromáždění výjimečných dárců krve, kteří do-

vršili 250 čestných darů krve nebo její složky.
Shromáždění se konalo v Profesním domě UK (zná-

mém též jako Malostranský palác) v Praze. Otec, Ján 
Koštialik, svou celoživotní ochotou pomáhat potřebným 
absolvoval již úctyhodných 278 odběrů. 

V rámci výše uvedeného shromáždění mu byla pře-
dána plaketa Donum sanguinis – donum vitae neboli 
Dar krve – dar života. Dárcům krve na prvním setkání 
poděkovali za jejich humanitární čin prezident Českého 
červeného kříže Marek Jukl a I. místopředsedkyně Po-
slanecké sněmovny Parlamentu ČR Věra Kovářová.

Aulu Profesního domu, vznešené barokní stavby 
z roku 1673, rozezvučely po oba dny melodie oper a mu-
zikálů v podání Radima Schwaba. Slavnostním shro-
mážděním provázel moderátor Karel Voříšek.

 Ján Koštialik
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Tradiční soutěž v konverzaci již řadu let pořádá Středisko volného času Ju-
ventus se sídlem v Karviné a Havířově, kdy pro letošní rok byla zvolena 

pro místo konání právě Karviná. V pátek 23. února se setkali žáci 6. až 9. tříd 
základních škol a také gymnázií v odpovídajícím věku žáků, aby porovnali svou 
jazykovou zdatnost jak v poslechu, tak právě ve zmíněné konverzaci. Letošní 
novinkou bylo zařazení žáků nižšího gymnázia do kategorie základních škol, 
starší žáci byli hodnoceni zvlášť. 

Naši školu reprezentovali Stela Šnoblová v kategorii ZŠ/VG I. a Daniel 
Adamczyk v kategorii ZŠ II. Oba nejprve čekala poslechová část, kterou zvládli 
naprosto bravurně, pak se přesunuli na konverzaci, kde nejprve mluvili na 
vylosované téma, a pak čelili zákeřným otázkám zkušební komise. 

Stela je již matadorkou podobných soutěží a opět ukázala, jaké kvality v ní 
jsou. Obsadila v konkurenci 20 žáků 2. místo, přičemž o prvním místě nakonec 
rozhodl jeden jediný bod. Daniel byl na jazykové soutěži poprvé, a i když 
bojoval, jak nejlépe uměl, obsadil z celkového počtu 27 žáků 17. místo. Přes 
prvotní zklamání nakonec odcházel spokojený a věřím, že letošní zkušenost 
vstřebá a příští rok bude o to silnější.

Oběma žákům děkujeme za vzornou reprezentaci.

 Nikol Světlíková, učitelka AJ

Děti ze školy na Zbytkách se bavily  
na karnevalu  

Únor je měsícem masopustu a k tomu neodmyslitel-
ně patří průvody masek a karnevaly. A tak i rodiče 

při MŠ a ZŠ Zbytky uspořádali pro děti již tradiční kar-
neval, který se uskutečnil v sále KD v sobotu 24. února. 
Děti se sešly v hojném počtu a předvedly širokou šká-
lu krásných masek, mezi kterými nechyběli hrdinové, 
princezny a víly, sportovci, zombíci, různá zvířátka a při-
šla i Wednesday. 

Odpolední program zahájily Mažoretky Michelle Kar-
viná svým tanečním vystoupením. Následoval hlavní 
program s Jinálkem, se kterým si děti zatančily, zasou-
těžily a dosyta se vyřádily. Program ozvláštnila také dvě 
vystoupení, a to světelná tanečnice a taneční vystoupe-
ní dětí ze 3. a 4. třídy ZŠ Zbytky. Nakonec čekala na děti 
bohatá tombola, ve které každé dítě vyhrálo nějakou 
cenu.

Děkujeme sponzorům, kteří naše aktivity podporují, 
a rodičům, kteří se podíleli na organizaci a přípravě kar-
nevalu, napekli dobroty pro děti nebo přispěli dárkem 
do tomboly. Rodiče při MŠ a ZŠ Zbytky

Školní kolo recitační soutěže  

Ve středu 14. února proběhla pro žáky 1. a 2. ročníku sou-
těž v recitaci. Malí recitátoři přednášeli naučené básně 

s velkým nasazením. V 1. kategorii se umístili na prvních 
třech místech Adélka Božková, Natálka Galmusová a Ka-
rolínka Sýkorová. V 2. kategorii pak Katka Pátrová, Matěj 
Böhm a Nikol Ciencialová. Všichni umístění dále budou re-
prezentovat naši školu v městském kole, které proběhne 
v Bohumíně koncem února. Všichni žáci si zasloužili velkou 
pochvalu s odměnou. Kolektiv malé školy

Okresní kolo soutěže v angličtině
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Mikulášská tancovačka
Ve středu 6. prosince naše Berušky ukázaly, že jsou ne-
jen šikovné tanečnice, ale umí se i skvěle bavit. Na společ-
ném tréninku, nazvaném Mikulášská tancovačka soutěžily 
a užívaly si radost z tance. Mikuláš s čertem se k nám při-
pojili, aby si užili nacvičené tance. Nikdo neskončil v čerto-
vě pytli, a tak jsme všichni byli odměněni sladkostmi a den 
jsme zakončili diskotékou s balónky. 

Vánoční atmosféra
Poslední trénink v kalendářním roce byl ve středu 20. pro-
since. Berušky dorazily ve vánočním oblečení, nazdobily 
stromeček a po taneční zábavě přišel Ježíšek a donesl dá-
rečky. Každá skupina dostala společnou velkou zabalenou 
krabici s dárky, které potěšily všechny holky. 

Vystoupení na plesech
V novém roce nás čekalo vystoupení na dvou plesech. 
První se konalo v sobotu 13. ledna na Chovatelském ple-
se, a druhé následovalo o dva týdny později na Sokolském 
plese. Mnoho holek tancovalo poprvé a musely překoná-
vat svou trému, ale jejich odvaha byla odměněna potles-
kem a obdivem publika.  

 Mgr. Petra Šostoková

Velikonoční zvyky  
K naší nejznámější tradici určitě patří po-

mlázka. Vydejte se natrhat vrbové proutky 
a zkuste si uplést pomlázku doma. A je jed-
no, jestli máte holky nebo kluky. Pletení si 
jistě užije celá rodina. Na Velikonoční pondělí 
pak vyhlížejte koledníky. Nezapomeňte si 
připravit stuhy, které připevníte na pomláz-
ku, a také nějaká pěkně malovaná vajíčka. 
Koledníky však neodměňujte jen tak, nechte 
si odříkat velikonoční koledu. Méně častá 
tradice je řehtání. Děti začínají chodit řehtat 
na Zelený čtvrtek a končí v sobotu. Prochá-
zejí vesnicí a zpívají píseň o Ježíši a Jidášovi. 
Tento zvyk se řadí ke křesťanským a sym-
bolizuje odlet zvonů do Říma. Mezi převza-
té tradice určitě patří hledání velikonočních 
vajíček. Tenhle zvyk známe především ze 
zahraničních filmů. A nezapomeňte, na Veli-
konoční pondělí by si měl každý obléci něco 
nového. Tahle tradice se bude určitě líbit 
všem maminkám. Velikonoce jsou však hlav-
ně o setkání s rodinou. Posezení u nádivky, 
beránka a mazance patří asi k těm nejhezčím 
zvykům.  Přejeme vám krásné Velikonoce!

Den zamilovaných – svátek 
sv. Valentýna – je oslavou 

nejen lásky, která má mno-
ho podob, ale také přátelství 
a kamarádství. Mateřská ško-
la Komenského 1009 se už od 
brzkého rána červenala. Děti 
dorazily oblečeny do červené 
barvy. A že jich bylo! Některé 
dokonce od hlavy až k patě.

Společně jsme si vyrobili 
přáníčka pro své nejbližší, za-
soutěžili si a také jsme si zahráli 
pohádku „O Červené Karkulce“. 
Paní kuchařky nám dokonce 
uvařily i červené jídlo v podobě 
vynikající rajské polévky.

Tímto bych chtěla všem dě-
tem, rodičům a pedagogickým 
pracovníkům poděkovat, že 
jsme si mohli užít tento krásný 
den sv. Valentýna. 

 
 Jolana Figurová

Berušky mají stále napilno

Valentýnský den v naší sluníčkové školičce
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Už pouze na starých fotografiích budeme moci vidět 
rezavé a nevzhledné nádrže staré čistírny odpadních 

vod, které se začaly budovat koncem 80. let minulého 
století. V minulých týdnech šly tyto železné kolosy k zemi 
a nahradila je nová čistírna odpadních vod postavená ve 
sdružení společností YUCON a.s. a PORR a.s. Převzala tak 
funkci staré čistírny a je připravena pojmout další nově při-
pojené části, což původní čistírna z kapacitních a techno-
logických důvodů neumožňovala. Do budoucna tak obec 
opět umožní napojit se novým zájemcům a je připravena 
na rozvoj obce v oblasti ochrany vodních zdrojů. 

Staré nádrže se začaly stavět koncem 80. let minulého 
století v době, kdy ještě stál původní starý zámek. Po 
jejich výstavbě šel k zemi i zámek a osud poslední části, 
což byla budova správce lutyňského velkostatku, je i dnes 
velmi nejistý. Současný stav, vlastnictví, budoucí využití, 

památková ochranu objektu a ekonomická náročnost jsou 
v konečném důsledku nejdůležitější faktory, co bude dále. 
Pokud se v brzké době nenajde vážný a ekonomicky silný 
zájemce, je existence stavby silně ohrožena.

Nová čistírna odpadních vod je již celá zastřešená, 
nádrže umístěné uvnitř, celý proces je plně automatizován 
a řízen dálkově. Zkušební provoz bude probíhat téměř 
celý letošní rok, do té doby budou dokončeny příjezdové 
komunikace, terénní úpravy, fasáda a mnoho dalších 
detailů. Prosíme ještě jednou všechny, kteří si ještě 
nevyzvedli dokumentaci pro vybudování přípojek, ať tak 
učiní co nejdříve. Připojovat se na novou kanalizaci bude 
možné v průběhu letošního jara a léta a přesné pokyny 
obec zveřejní v okamžiku, kdy budou provozovatelem 
odsouhlasena pravidla pro připojování.
 Pavel Buzek, starosta 

Staré nádrže už zmizely

O jarních prázdninách bylo v knihovně živo. Na své si tentokrát přišly nejen starší, ale i mladší děti. Hlavolamy, 
pexeso pro nejmenší, křížovky nebo obří Člověče nezlob se, to vše si děti mohly vyzkoušet. Za odměnu pak na 

ně čekala sladká odměna. Děkujeme všem, kteří se připojili k naší „deskovkové“ akci v knihovně!  
 (red)

Jarní prázdniny v knihovně patřily dětem
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Není na světě 
nic dražšího, 
než zlaté srdce matky.
Kdo ztratil je, 
ten chudý je, 
byť největší měl 
v světě statky.

Dne 25. března 2024 si připomínáme 
6. smutné výročí, kdy nás navždy 
opustila naše milovaná maminka,  
babička, prababička, paní 

Jiřina KALUŽOVÁ.

S láskou a úctou vzpomínají dcera 
Maruška a vnučka Lucie s rodinou.
— — — — — — — — — — — — — —

Žádný čas 
není tak dlouhý,

aby nám dal 
zapomenout.

Dne 6. dubna 2024 
si připomeneme 30. smutné výročí 
úmrtí našeho manžela, tatínka, dě-
dečka, pana  

Ladislava KŘENKA.

Všem, kteří si vzpomenou s námi,  
děkuje manželka a synové s rodinami.

Dne 31. března 2024 
oslaví krásné 90. na-
rozeniny náš milovaný 
tatínek a dědeček, pan

Karel ŠAFRÁNEK.

Hodně zdraví, štěstí a pohody  
v rodinném kruhu přeje syn Luboš  
s rodinou.
— — — — — — — — — — — — — —

Když miluješ, 
není co řešit.

Dne 7. března 2024 
oslavila své 85. naro-
zeniny naše maminka, 
tchyně, babička, prababička a pra-
prababička, paní 

Marta ŘIMÁNKOVÁ.  

Vše nejlepší a hodně zdraví za celou 
velkou rodinu přejí dcery Dagmar  
a Květka.

VZPOMÍNKY
Kdo lásku 

a dobro rozdával,
ten neodešel, žije 

v našich srdcích dál.

Dne 15. března jsme si 
připomněli 15. výročí úmrtí paní 

Ireny WODECKÉ.

S láskou vzpomínají dcera Věra, vnou-
čata Boris a Táňa s rodinami.

BLAHOPŘÁNÍ VZPOMÍNKY VÝROČÍ

UZÁVĚRKA PŘÍSPĚVKŮ 

Informujeme čtenáře, že příspěv-
ky do dubnového vydání spole-
čenské kroniky přijímáme nejpoz-
ději do 2. dubna 2024.  (red)

V měsíci únoru oslavili naši spoluob-
čané 98., 96., 93. a 80. narozeniny: 

Lubomír OTISK
Štěpánka KLUSKOVÁ 

Rudolf VALOŠEK 
Vladimír POSPÍŠIL 

Eva NIEDŹWIEDŹOVÁ

Všem oslavencům gratulujeme a pře-
jeme hlavně hodně zdraví, spoko-
jenosti a osobní pohody do dalších  
let.
— — — — — — — — — — — — — —

Výročí zlaté svatby, tj. 50 let společ-
ného života, si připomněli dne 2. úno-
ra 2024 manželé

Leopold a Naděžda NÁVRATOVI 
z Dolní Lutyně. 

Připojujeme se s gratulací a přejeme 
jim ještě hodně společně prožitých let 
ve zdraví a pohodě.

ROZLOUČILI JSME SE 
Rozloučili jsme se s našimi občany: 

Lubomír OPOLKA (*1951) 
Štěpánka CZAPKOVÁ (*1930) 

Zdenka STANIOVÁ (*1934) 
Zdeňka KOLIBAČOVÁ (*1949) 

Petr ŠTĚRBA (*1953) 
Rudolf VALOŠEK (*1931) 
Ervin MOČIDLAN (*1943)

Všem pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast.

Zvyky a tradice velikonočních svátků si dne 5. března užili senioři v Dolní Lutyni v rámci workshopu, v němž si 
vyrobili velikonoční věnec zdobený květy, vajíčky, ptáčky a stužkami. Tvoření bylo provázeno veselým povídá-

ním a všichni měli ze svých výrobků velkou radost. Na závěr se prohlížela kronika, kde jsou mimo jiné zaznamenány 
všechny realizované akce v rámci projektu.  Olga Solářová, koordinátorka pro Dolní Lutyni
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Jaká byla zimní příprava? A s jakými 
výsledky?
Zimní příprava byla z mého pohledu 
jako na houpačce. Jeden týden bylo 
hráčů více, druhý zase méně. Zimní 
příprava je od toho, aby se nabíraly 
kondiční dávky a aby se pracovalo na 
taktických věcech, takže jsem spoko-
jený jen z části. Někteří hráči absol-
vovali přípravu celou, za to jim patří 
pochvala.

Tým zimoval na čtvrtém místě ta-
bulky, na lídra ztrácí 13 bodů. Po-
mýšlíte na „stíhací jízdu“ za titulem?
Co si budeme nalhávat, 13 bodů je už 
velký náskok. Můj tým půjde zápas po 
zápase a uvidíme, na co to bude stačit 
na konci sezóny. Hlavní je sbírat body 
od prvního zápasu pravidelně.

Jak jste spokojen se složením týmu? 
Byly nějaké odchody, příchody?
Se složením týmu jsem spokojený, 
mám kvalitní hráče, jen je s nimi po-
třeba týden co týden pracovat. Teď 
v přestávce nevyšly nějaké příchody, 
tak se na to zaměříme zase po sezó-
ně. Odchody taky nějaké byly, ale to 
k fotbalu patří.

Potřebovali byste některý post po-
sílit?
Nějaké posty by potřebovaly doplnit 
a zdvojit, protože nás provází zranění 
a nemoci. Tým se teprve skládá a vše 
si sedá, ale konkurence v týmu musí 

být, jinak se hráči nebudou posouvat, 
znám to ze svojí zkušenosti. Ale které 
posty to jsou, si ale nechám pro sebe.

Mužstvo má na kontě hodně ob-
držených gólů. Znamená to, že ho 
„trápí bota“ na postu brankáře 
nebo v obraně?
Obdržených gólů máme na můj vkus 
hodně, musíme na tom zapracovat 
a obrannou fázi během zápasu zlep-
šit. Udělali jsme hrozně moc individu-

álních chyb a hodně gólů si dali tzv. 
sami. Hráči musejí být více zodpověd-
ní, koncentrovaní. V každém zápase 
o výsledku rozhodují detaily. Tým vy-
hrává i prohrává společně.

Jaké cíle si kladete pro jarní část?
Jsem u kormidla v pozici hlavního 
trenéra půl sezóny a můj osobní cíl 
je skončit do třetího místa. Pak bych 
považoval sezónu za úspěšnou. Když 
skončíme lépe, budu jedině rád. 

Co vedení klubu? Tlačí tým k postu-
pu?
Vedení klubu na mě vůbec netlačí, 
skládám si tým k obrazu svému. Ne-
chávají mi ve všem volnou ruku a pod-
porují mě, za což jim patří velký dík. 
Udělám vše, co je v mých silách, aby 
byl klub úspěšný a vedení spokojené. 
Jednou bychom ale určitě postoupit 
chtěli, je to výhledově náš cíl.

Předpokládám, že jako každý rok 
jste absolvovali turnaj na „umělce“ 
v Orlové, s jakými výsledky?
Hráli jsme zimní turnaj v Horní Su-
ché, pak zápas se Záblatím, Slavojem 
Rychvald a generálku s Hlubinou (po 
uzávěrce, pozn. red). Každý zápas byl 
pro nás přínosem a každý soupeř byl 
kvalitní a dostatečně nás prověřil. Vý-
sledky v přípravě moc neřeším. V žád-
ném zápase, co jsme odehráli, jsme 
nepropadli.
 (red)

Úspěch bude skončit do třetího 
místa, říká trenér fotbalistů  
SK Věřňovice Lukáš Galandr
Startuje jarní část fotbalových soutěží a hráči Sokola Věřňovice se na to náležitě připravovali. 
O zimní přípravě i ambicích v jarní části soutěže se pro redakci DLN rozpovídal trenér Lukáš Galandr.  
V prvním jarním kole hrál tým v Petrovicích, doma se představí o velikonočním víkendu, kdy bude 
hostit Sokol Hnojník.


